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《海南海花岛高铁环岛 5 日游》         

Hainan 5 Days OCEAN FLOWER ISLAND Round Tour with Highspeed Train    

独家推出：史诗级最新旅游度假胜地：海花岛 占地面积：8平方公里 

耗资 1600 亿元，历时 12 年打造而成，海南自贸港靓丽的新名片! 600 位国际设计大师的杰作！  

Exclusive Promotion: the latest epic resort：OCEANFLOWER ISLAND 

Land-cover of 8 sq.km. 
 It took 12 years to finish this enormous outstanding project with 160 billion investment, under 600 
internationally renowned designners. Here is a new Namecard for Hainan Free Trade Port(FTP). 

 

全球震撼：灯光秀！史诗级光影盛宴中国投资最大的最酷炫的海岛灯光视觉大秀！联袂国际舞美

灯光设计大师沙晓岚倾力打造，运用最新理念与科技打造了海花岛不夜城的压轴大戏！ 

Global  Amazing: The Light Show! This is a fantastic pic light and shadow show!  
The largest and coolest island show by the dazzling and lighting visual, with China's investment,  
which is designed together with a famous master Sha Xiaolan,who is major in choreography and  
lighting design, for the use of the latest concepts and technology，it creates the grand finale show  
in this oceanflower Island ! 

 

经典安排：入住海花岛 5星酒店：欧堡酒店 1晚，尽享欧洲风情。 

世界上最大的单体酒店，拥有 5121 间客房，拥有森林，海洋，沙漠，冰川 
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四大自然景观的主体客房，每座城堡都呈 Y形，客房拥有绝佳的景观视野。 

Special Arrangement:Checking in five stars-rated Hotel in Oceanflower island: 

Castle Hotel for one night, enjoying European style. 
The largest monomer hotel construction in the world, with 5,121 rooms, the major rooms are featured 
with four main natural landscape in forest, ocean, desert, glacier. Each castle is showing Y shape,and the 
rooms are filled with excellent landscape view. 

 

 

          

首创特色：真正意义的环岛游！旅游车 + 海花岛返回海口：高铁 

Unique Feature: the real round tour of Hainan island!  the tour route starts from east coast by the 

tour bus. the way back from Oceanflower island by highspeed train. 

海花岛 十大优势，震撼世界： 

1.世界上最大的花型人工岛。    2.绿色生态科技文化旅游城。 

3. 数百项全球热门游乐项目。   4.全球文化艺术空间大集群。 

4. 一站式国际免税购物天堂。   6.环球高端星级美食集聚地。 

7. 国际多元奢侈度假酒店群。   8.全球向往生态会议目的地。 

8. 国际海上缤纷时尚不夜城。   10.全客群大型海岛休闲胜地。  

There are ten advantages of the oceanflower island to amaze the world:  1. The largest artificial  
island,with shape of looking like flowers in the world.  2. A cultural tourism city in Green, ecological, 
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scientific.  3.  Hundreds of the grobal popular entertainments   4.A huge space contains the closest 
connection with the global culture and art.  5.One-stop international duty-free shopping paradise.  6. A 
gormet gathering place with grobal high-star level. 7. Internationally multi-luxury group of resorts.  8. 
As a destination for ecological conferences attracted by the world. 9. A city that never sleeps renowned 
for its maritime colorful fashion.  10.A large island leisure resort for all kinds of tourists 

 海花岛 安排 1 天游览内容：（含门票） 

          

       

           

A 海洋乐园馆：奇幻互动体验式大型极地海洋公园。亲历极地山，相遇热带海，涵盖极地世界，深海梦

幻，热带雨林三大生态圈，汇聚了令人叹为观止的：企鹅馆，著名的白鲸馆，北极熊馆，海

狮，海豹馆等，数以万计的热带海洋生物，妙趣横生，流连忘返的体验。 

B 水上王国馆：中国首家海岛雪山主题水上乐园，囊括全球顶级水上娱乐设施，融合雪山构建出新奇刺

激的立体空间，尽享酣畅淋漓的滨海玩水之乐，拥有世界水乐园最高的人造雪山 64 米，超 6000

平方米巨型海啸冲浪池，罕见的太空舱发射人体滑道---极限滑道。国内水乐园唯一的 360 度

全景观光索道缆车。涵盖 9大场景的多媒体特效雪山冰河漂流。400 米超长过山车滑道。 

C 五国温泉馆：尽情享受来自不同地域的特色温泉浴，规模宏大的温泉建筑群里，拥有泰国温泉湾，日

本樱花温泉湾，意大利艺术温泉湾，土耳其神秘温泉湾，芬兰极地温泉湾，最地道的温泉服

务设施，让您彻底消除身体的疲劳，身心被温泉滋润，名副其实的犒劳之旅。 
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（备注：以上 3 个馆客人可根据年龄和兴趣自由选择 1个馆游览，含门票：3 选 1） 

无论选择哪一个馆，每个馆占地面积规模庞大，足够游客尽兴，满意而归。  

 

 

 

 

one day tour contents: (including admission) 

A.  Ocean Park Pavilion:  A large polar Ocean Park with fantasy interactive experience. Here you can 
experience the polar mountains, meet the tropical sea.  Also you can enjoy the  covering the 
polar world, deep sea dream, tropical rain forest three ecological sphere.Here brings together 
the amazings: Penguin house, the famous beluga whale house, polar bear house, sea lion, sea 
leopard house, tens of thousands of tropical Marine life, All that will bring your 
interesting,unforgettable experience. 

B Water Kingdom Pavilion:  A water park that China's first island snow mountain theme, including the 
world's top water entertainment facilities.It is integrated snow mountains to build a novel and 
exciting three-dimensional space. Here you can enjoy the fun of coastal water, and enjoy the 
world's highest artificial snow mountain with 64 meters, over 6,000 square meters of tsunami 
surf pool. The water park provides the rare space capsule launch human slide - extreme slid, 
and also provides the only one that 360 degree panoramic sightseeing cableway all over of 
domestic water park,with multimedia effects covering 9 scenes snow mountain glacier rafting, 
400-meter long roller coaster slide. 

C Five Countries Hot Spring Pavilion: You can enjoy the characteristic hot springs from different 
regions. In this buildings of  the large-scale hot spring, there are Thailand Hot Spring Bay, 
Japan Cherry Blossom Hot Spring Bay, Italy art hot spring Bay, Turkey secret hot spring Bay, 
Finland Polar hot Spring Bay, all that  the most authentic hot spring service facilities, which 
will completely eliminate your body fatigue and nourish your body and mind by the hot 
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spring. It is a real trip of rewarding youself. 
(Note: Guests can choose one pavilion by their age and interesting, that is to choose 1 of 3 ) 
No matter which pavilion you choose, each pavilion covers a large area, enough for you to enjoy 
youself and return home with satisfaction. 

 

 

 

 

 

 

一、行程安排：Itinerary: 

美食特色： 赠送海鲜大餐+南山纯手工素斋+椰子特色宴+水果风味餐（8 人以上方可安排） 

Special Gifts: Special meal, seafood+Nan Shan Vegetarian Feast+Coconut Feast,+Fruit Feast Banquet 
It will be gifted above 8 pax. 
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D1：海口美兰机场接团，专人机场迎接，车览椰城市容，回酒店休息。告别传统旅游模式，无拘无束

地随意走走，您会发现在海南生活节奏突然变慢了，脚步也轻盈了，这才是真正的深度之旅，无意中发

现到一处当地美食，幸福的滋味不言而喻。。。                   

Day 1: Arrive at Haikou Airport and enjoying the beautiful scenery, You have to say bye to the traditional tour 
approaches. When you are strolling around this city, you may find out that the pace of life that getting slowly 
down in sudden and you may feel much relaxed. This is a real leisurely tour. You may encounter a local snack 
and feel happy from the bottom of your heart. You are at leisure to go shopping.  

 
宿：海口 4 星酒店 <鑫源温泉酒店或同级>              
Acommodation: HAIKOU  4 -Star Hotel: Xinyuan Hotspring hotel or other same levels.     

 

   5 星酒店团 <明光胜意酒店或同级>  
   5 -Star Hotel: Mingguangshengyi hotel or other same levels.  

 

D2：早餐后乘车欣赏东线田园风光，前往琼海市，观万泉河，参观著名国际会议组织“亚
洲论坛”：博鳌水城成立会址，自费乘船游览玉带滩，每年亚洲各国首脑和商业巨贾在
风水宝地相聚，途径香水湾，观海岸守护者“青皮林”自然保护区，自费游览国家 5A 级
景区：槟榔谷，最原生态的海南少数民族黎族和苗族，独有的“纹面纹身”，被人类学
家称为海南岛“敦煌壁画”，绝不会流传后世。游览大东海，“福如东海水长流”，参
观生活馆。远眺山顶鹿回头雕塑。晚自费欣赏巨资打造震撼演绎《三亚千古情》一生必
看的演出，最难忘的海南回忆，被誉为海南岛“一号工程”呈现梦幻魅力的视觉盛宴。  

 《含：早餐，午餐，晚餐》 

 Day 2:After breakfast, Heading for the Qionghai BoAo Water City, where very near to the sea, in which The 
BoAo Forum for Asia is located, being considered as a very famous international conference organization. 
Visit the establishment of BoAo conference site, Visit the Jade Beach(at you own expense) experiencing the 
atmosphere of the gathering to this pleasure and amazing land for those who are both of Asian leaders and top 
business leaders annually. Then visit for Binglanggu (at you own expense) aslo a very famous local cultural 
site worthy visiting that the old women with tattoos on their faces and legs, an ancient custom for Li people. 
This is a unique culture found in Hainan Island only, which expressed to the Dun Huang frescoes in Hainan by 
anthropologists. It will be harder to find it in the next generation. All that brings your mind with a awesome 
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experience. go to Dadonghai Beach Scenic Area, a blessing land. In the evening, you are organizing for 
enjoying the show of Sanya Romance Park (at you own expense) that promoted by the must being enjoyed in 
your life, which would be a wonderful memories at your Hainan’s trip.  
The show fully expected and honored as ‘the Number One Project’ showing the Romance and visual shock.                            
<breakfast/lunch/dinner> 

宿：三亚 4 星酒店 <君锦滨海大酒店或同级>  
Acommodation: SANYA: 4 -Star Hotel: JunJin hotel or other same levels.  
 
5 星酒店 <明申高尔夫大酒店或同级> 
5 -Star Hotel: Mingshen Golf hotel or other same levels.  

 

D3：早餐后乘车欣赏椰梦长廊和世界小姐选美之地“美丽之冠”，游览国家 5A 级景区：
“寿比南山不老松”的南山，在全球都非常罕见的大型生态，滨海，文化于一体的旅游
度假精品景区:观世界上最高的 108 米南海观世音菩萨，湛蓝的海水，洁白的佛像，美得
恍若人在画中游，品尝南山素斋。参观国家 5A 级景区：大小洞天，被誉为“海南 800 年
山水第一名胜”，感受洞天福地。6000 年“不老松”小花龙血树被称为：植物界大熊猫。
参观健康馆。下午乘车前往儋州市的海花岛，晚可欣赏灯光秀。 
                                                 《含：早餐，午餐》 

Day 3: After breakfast, Enjoy views of the Coconut Palm-lined Seafront Avenues on the coach 
(YeMengChangLang) and “the Crown of Beauty’’which for the location of the Miss World Contest.You will 
proceed to visit Nanshan Buddhism Cultural park. The highlight is to pay respects to 108-meter tall Statue 
of Nanhai Guanyin Buddha. You will have a feeling beyond description and you will be impressed with great 
awe. After that visit Dongtian Park, featured with Taoist culture. The park also has the name of Fairyland or 
wonders of the mountain and the sea, which has a history of over 800 years. In the afternoon heading for the 
Oceanflower island. In the evening, you are organizing for enjoying the light show.          

<breakfast/lunch/> 

 

宿：海花岛 5 星酒店  <欧堡大酒店>      

 Acommodation: Oceanflower island  5- star Hotel: Castle Hotel  

 

D4： 早餐后游海花岛：可自由前往：风情街，婚礼庄园，双子沙滩，博物馆群。 
请根据年龄和兴趣从以下 3大乐园馆自由选择 1 个馆游览： 
A 海洋乐园馆：观看企鹅，白鲸，北极熊，海狮，海豹的等海洋世界。 
B 水上王国馆：年轻人的最爱，尽情享受和体验世界一流的玩水设施。 
C 五国温泉馆：身心放松的绝佳之地，感受不同特色温泉带来的愉悦。 
下午离开海花岛，乘景区交通车前往高铁站，坐高铁舒适快捷返回海口。 

                                                      《含：早餐，晚餐》 
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Day 4:After breakfast,visit Oceanflower island,where is you can freely go to Romantic Street, Wedding Manor, 
Twin Beach, Museum groups. Please choose 1 pavilion from the following 3 pavilions according to your age 
and interesting: A. Ocean Park Pavilion: Enjoying the ocean world of penguins, beluga whales, polar bears, 
sea lions, seals and so on.  B.Water Kingdom Pavilion: Young people's favorite, you can enjoy and 
experience the world-class water facilities. C. Five Countries Hot Springs: The perfect place where you can 
relax and enjoy the pleasure of different hot springs.  Leaving Oceanflower Island in the afternoon, take the 
scenic bus to the high-speed railway station, going back to Haikou with the comfortable feel and fast speed.                                                                                                   
<breakfast/dinner>  

                                                                 
 
宿：海口 4 星酒店 <鑫源温泉酒店或同级>              
Acommodation: HAIKOU  4 -Star Hotel: Xinyuan Hotspring hotel or other same levels.      

 

 5 星酒店团 <明光胜意酒店或同级>  

 5 -Star Hotel: Mingguangshengyi hotel or other same levels.  

 

D5：早餐后机场送团，结束完美旅游。 
回去之后猛然发觉海南岛早已成为您心中那位远方的情人。 《含：早餐》 

Day 5: After your breakfast, then proceed to Haikou airport , soon it will end your perfect tour of Hainan. It has 
become to the one which so dear and so far from your bottom of your heart , one day when you suddenly think 
of the trace of Hainan island.                                       <breakfast> 
 

二、接待标准:Standards for this tour: 

1. 住宿：4 星酒店（标准间）+ 1 晚 5 星酒店（标准间）或全程 5 星酒店团（标准间） 
 4- star hotel (twin) for 3 Nights plus 5- star hotel (twin) for 1 Night  or  5- star hotel (twin) for whole trip 

2.交通：空调旅游车<当地政府车队根据团队人数配车> 车位仅保证：1 人 1 正座 
高铁：(海花岛）白马井至海口 2 等舱座位。 

Transport: air-con bus<arrange coach according to the pax> ensure 1 seat for pax 
Highspeed train：second-class seats 

3.餐饮：正餐：8菜 1汤（按 10 人 1 桌计）（8 人以下团：按包桌餐或套餐式）  
早餐：自助或包桌（含：4 顿早餐 4顿正餐） 

Catering: 8 courses plus 1 soup for lunch and dinner,<10 pax>  
buffet breakfast or Chinese style for breakfast    (altogether 4 breakfasts and 4 meals) 

4.门票：行程所列包含的景点首道门票（自费景点除外，不含景区电瓶车）  
Admission Tickets: the scenic spots marked  (excluding those marked “at your own expense”and sightseeing car)  

5.导服：全程优秀华语导游陪同  
Guide service: excellent service by experienced tour guides throughout the whole trip  <Speak in Mandarin.> 

6.保险：旅行社旅游责任险   Insurance: responsibility insurance for travel agency  
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1.《保证自费》 Compulsory Tour: 

 5A 级南山海上观音 + 5A 级大小洞天+ 博鳌水城成立会址 +南山养生素斋 ：200 SGD/PAX 

Nanshan Cultural Park + Wonders of the Mountain and the Sea + BoAo Forum for Asia + Nanshan vegetarian meal 

2. 《推荐自费》：Optional:  

1.三亚千古情 Sanya Romance Park：350 RMB/PAX  3.5A 级槟榔谷 Binglanggu Cultural park 250 RMB/PAX 
2.玉带滩游船 Jade Beach sightseeing cruise 200 RMB/PAX 

备注：1、以上的住宿顺序:海航（HU）酷航（TR）的航班都可以接待，  

2. 在不减少景点的情况下，景点游览和住宿顺序可以调整,请按照最终确认件和当地实际安排为准。 

3．导游和司机小费为:30 RMB/人/天,5 日游：150 RMB /人，6 日游 180/人现付导游.(按人民币支付) 

4．景点若遇政府活动等特殊原因停演只能取消无退款无替换或增加景点。 

5. 特别说明：赠送美食餐人数必须达到 8人以上方可安排。 

6. 高铁若因特殊原因停开，改为旅游车返回海口，无费用退还。 

7. 海南所有景区里的商场属于景区的管理，不属于购物店。 

8．行程有中文版和英文版，是以中文版的内容为准确版本。 
Note:1, the sequence of the accomodaion for the above itineray can be worked for these air-flights ：HU and TR airllines. 

2.  This itinerary is subject to the actual arrangement on condition that no scenic spot is left out and be in accordance with    

those organized by local agency. Sequences and timings of itinerary are subject to change without prior notice. 

3.  Tips for guide and driver is 30 RMB per day (  5 days : 150 RMB per pax  and  6 Days：180 RMB per pax） 

4.  If any scenic spots can not be arranged for the late arrival of tour groups as a result of fight delay or for some other 

unpredictable reason, just cancelled without any payment back. 

5,  warm tips: the gifted gourmet meals can be provided above 8 pax.  

6,  If the high-speed train stops running due to special reasons, it can be changed tour coach，no refund will paid back. 

7.  In case of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version is deemed correct. 

 

 


